

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM ONE / ADDENDA UN
July 11, 2022 / 11 juillet 2022
30002909

Turning Dolphin Removal Bella Coola Small Craft Harbour, Bella Coola, BC / Enlèvement du duc-d'Albe, port pour
petits bateaux de Bella Coola, C.-B

ENGLISH

Question #1

Is it possible to get an extension for the bid submission?

Response #1

Yes, the closing date will be extended to July 27, 2022.

Question #2

Will the Vessel be moored to DV2 during demolition?

Response #2

No, the BC Ferries vessel will be moored at an alternate location away from the berth during demolition

Question #3

Does the contractor have to assist with securing /un securing of vessel during demolition?

Response #3

No, refer to Question 2.

Question #4

The BCF Stiff arms need to be disconnected for the removal of the concrete turning dolphin. Is the price for disconnecting the arms included in Appendix 1 - item 2 'Remove and dispose Turning Dolphin'?

Response #4

No, the price is included in Item 3 – 'Disconnect BCF Stiff Arms'.

Question #5

The environmental management plan refers to Appendix A: Archaeological Chance Find Procedure, please provide procedure.

Response #5

Refer to revised CEMP.

Statement of Work

Delete

7 DESCRIPTION OF ITEMS

The following is a description of each item referenced to the **Schedule of Quantities and Prices**.

Insert

7 DESCRIPTION OF ITEMS

The following is a description of each item referenced to the **Appendix 1 – Combined Price Form**.

FRANÇAIS

Question #1

Est-il possible d'obtenir une prolongation pour la soumission de cette offre ?

Réponse#1

Oui, la date de clôture est repoussée au 27 juillet 2022.

Question #2

Le navire sera-t-il amarré au DV2 pendant la démolition ?

Réponse#2

Non, le navire de BC Ferries sera amarré à un autre endroit éloigné du poste d'amarrage pendant la démolition.

Question #3

L'entrepreneur doit-il aider à amarrer le navire pour le sécuriser ou le désamarrer pendant la démolition ?

Réponse#3

Non, reportez-vous à la question 2.

Question #4

Les bras d'ancrage de BC Ferries doivent-ils être détachés lors du retrait du Duc-d'Albe en béton. Le prix pour détacher les bras d'ancrage est-il inclus dans l'annexe 1 - article 2 « Enlèvement et élimination du Duc-d'Albe ? »

Réponse#4

Non, le prix est inclus dans l'article 3 – « Désassemblage des bras d'ancrage de BC Ferries ».

Question #5

Le plan de gestion environnementale fait référence à l'annexe A : Procédure de découverte archéologique fortuite, veuillez fournir la procédure.

Réponse#5

Se reporter au Plan de gestion environnementale des travaux de construction (PGETC) révisé.

Énoncé des Travaux

Supprimer

7 DESCRIPTION DES ÉLÉMENTS

Voici une description de chaque élément indiqué dans le **Tableau des quantités et des prix**.

Insérer

7 DESCRIPTION DES ÉLÉMENTS

Voici une description de chaque élément indiqué dans le **Appendice 1 - Formulaire de prix combinés**.